
 
 

 

   

 

 

          
 

Tarnów, 16 listopada 2022 r. 
WKL.0003.5.2022 

 

Pani Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 
  

 W odpowiedzi na wniosek KRM.0003.594.2022 z dnia 3 listopada 2022 roku informuję, iż  

w bieżącym roku nie planuje się imprezy sylwestrowej na tarnowskim Rynku. W ostatnim roku 

organizację uniemożliwiła pandemia, teraz - kryzys gospodarczy i energetyczny. Tarnów podobnie jak 

wiele polskich i europejskich miast skupia się na ograniczeniu wydatków, szukaniu oszczędności  

i racjonalnym wydatkowaniu środków budżetowych.  
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